



**Municipalité de La Nation  
The Nation Municipality**

**RAPPORT DE L'ADMINISTRATION  
ADMINISTRATION REPORT**

**RAPPORT NO. AD-08-2019**  
Firme d'architecte pour le complexe  
Architectural firm for the Complex

**DATE: le 1<sup>er</sup> avril 2019**

## **SUJET DE LA DEMANDE**

Pour avoir l'approbation du conseil pour la signature du contrat OAA 600 forme standard pour des services d'architectes avec une firme d'architecte pour le complexe sportif et centre communautaire (Complexe).

To seek approval from council for signature of a contract OAA 600 Standard Form of Contract For Architects Services with an architectural firm for the Sports Complex and Community Centre (Complex).

## **HISTORIQUE/ BACKGROUND**

A leur réunion du conseil du 18 mars 2019 et suivant la résolution 178-2019 le conseil a permis au personnel de négocier une entente entre la Municipalité de La Nation et Cole + Associates Architects Inc an IDEA Company baser sur contrat OAA 600 forme standard pour des services avec une firme d'architecte.

At their council meeting held on March 18<sup>th</sup> 2019 and following resolution 178-2019 which allowed staff to negotiate a contract between the The Nation Municipality Cole + Associates Architects Inc an IDEA Company based contract OAA 600 -2013 Standard Form for Architects services.

## **RECOMMANDATIONS DU DEPARTEMENT DE LA GREFFE**

Le comité exécutif recommande que la municipalité de La Nation signe le contrat OAA 600-2013 avec Cole + Associates Architects INC an IDEA company a un montant de 282,387.00 incluant la HST et ce baser sur un budget de \$5.2 millions incluant principal et intérêt.

The executive committee recommends that The Nation municipality sign a contract OAA 600-2013 with Cole + Associates Architects INC an IDEA company for an amount of 282,387.00\$ including HST for a project based on \$5.2 million including principal and interest.

---

Josée Brizard  
Greffière/Clerk